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ماکرون:

رئیس جمهور فرانسه تاکید کرد که رژیم صهیونیستی توسط سازمان ملل ایجاد شد.
به گزارش ایلنا به نقل از اسپوتنیک، »امانوئل ماکرون«، رئیس جمهور فرانسه گفت 
این  فراموش کند که  نباید  رژیم صهیونیستی  نخست وزیر  نتانیاهو«،  »بنیامین  که 

رژیم با فرمان سازمان ملل ایجاد شده است.
نباید  »نتانیاهو  پاریس گفت:  در  رژیم صهیونیستی  سفیر  احضار  از  ماکرون پس 
فراموش کند که اسرائیل با تصمیم سازمان ملل تاسیس شده است و بنابراین نباید 

فرامین سازمان ملل را زیر پا بگذارد«.

در نشست مشترک مدیریت شهری و شرکت خدماتی شهرک صنعتی بزرگ شیراز مطرح شد؛

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط پایگاه اطلاع رسانی شهرداری 
شیراز در نشست مشترک مدیریت شهری و شرکت خدماتی شهرک 
صنعتی بزرگ شیراز که با بازدید از ایستگاه های آتش نشانی مستقر در 
شهرک صنعتی همراه بود، مسائل این حوزه صنعتی موردبررسی و بر 
ضرورت تعامل مدیریت شهری شیراز و صنعت به منظور توسعه پایدار 

شهر تأکید شد.
شاغل  کارکنان  تلاش  از  خرسندی  ابراز  با  شیراز  کلان شهر  شهردار 
نیز  اظهار کرد: خادمان مردم در شهرداری شیراز  در شهرک صنعتی 
به منظور ایجاد رفاه و آسایش برای شهروندان، امیدآفرینی و توسعه و 

پیشرفت این کلان شهر شیراز شبانه روز در حال فعالیت هستند.
محمدحسن اسدی با اشاره به فرارسیدن رویداد بزرگ دومین کنگره ۱۵ 
هزار شهید استان فارس گفت: هم زمان با برگزاری این کنگره، حداقل 
دو پروژه بزرگ شهرداری ازجمله ابر پروژه بزرگراه آیت الله حائری 

شیرازی و دوربرگردان اردیبهشت به بهره برداری می رسند.
شهردار شیراز بیان کرد: اینکه ارائه خدمات در محدوده کمربندی شیراز 
بر عهده وزارت راه است، اما تاکنون برای حفظ ایمنی شهروندان چندین 
تقاطع غیر هم سطح از سوی شهرداری در کمربندی شیراز احداث شده 
است که در این راستا پروژه تقاطع غیرهمسطح قائم-رحمت-احمدی 
نیز ازجمله پروژه هایی است که تا چند ماه آینده عملیات اجرایی آن 

به پایان می رسد.
وی افزود: یقیناً تعامل و همکاری برای ارتقای زیرساخت ها در شهرک 

صنعتی، موجب توجه بیشتر به صنعت و افزایش اشتغال می شود.
این مقام ارشد مدیریت شهری شیراز خاطرنشان کرد: شهرداری از سال 
گذشته که حدود ۱۸ کیلومتر از کمربندی شیراز را تحویل گرفته است، 

خوشبختانه در این محدوده حادثه منجر به فوت رخ نداده است.
شهردار شیراز در ادامه تقاطع غیر هم سطح شهید نواب صفوی، کمربندی، 
احمد بن موسی )ع( را نیز پروژه ای ارزشمند در تسهیل تردد ترافیکی و 
دسترسی ایمن برای شهرک های جنوبی ازجمله حجت آباد، مهدی آباد و 

مدرس و همچنین ایمنی در محور کمربندی قلمداد کرد.
را  بزرگ صنعتی شیراز  مدیریت شهری شیراز شهرک  اسدی گفت: 
جدای از خود نمی داند و نگاه شورا و شهرداری به این شهرک نگاهی 
مثبت است چراکه اکثر کسانی که به نوعی در شهرک صنعتی مشغول 

فعالیت هستند شهروند شهر شیراز هستند.
 رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی 
شهر شیراز از دستاوردهای چشمگیر شهرداری در سال های اخیر خبر 

داد و بر ادامه روند توسعه و بهبود خدمات شهری تأکید کرد.
 مسعود زارعی از تلاش های شبانه روزی مدیریت شهری برای حفظ و 

بهبود وضعیت شهر قدردانی کرد.
 وی بابیان اینکه شهرداری شیراز در دوران طلایی خود قرار دارد، به 

برخی از پروژه های مهم و در دست اجرای شهرداری اشاره کرد.
 وی با تأکید بر اهمیت سرمایه گذاری در شهر گفت: در شرایطی که 
بسیاری از شهرهای دنیا با مشکلات اقتصادی دست وپنجه نرم می کنند، 
شیراز توانسته است سرمایه گذاران زیادی را جذب کند. این امر نشان از 

امنیت و ظرفیت بالای سرمایه گذاری در این شهر دارد.
رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی 
از وجود ۲۵ شغل مزاحم در سطح شهر خبر داد و عنوان  شهر شیراز 
و  فضاسازی  موارد  این گونه  برای  می توان  که  مکانی  بهترین  کرد: 

بسترسازی کرد، شهرک صنعتی است.
شورای  شهری  خدمات  و  محیط زیست  سلامت،  کمیسیون  رئیس 
به عنوان  شیراز  انتخاب  به  توجه  با  کرد:  اظهار  شیراز  شهر  اسلامی 
شهرداران  مجمع  سوی  از  که   ۲۰۲۴ در  آسیا  زیست محیطی  پایتخت 
آسیایی صورت گرفت، این انتخاب افتخار بزرگی به جهت فرصت و 

ظرفیت های بسیار خوبی است که شهر شیراز دارد.
از  بزرگ شیراز گزارشی  مدیرعامل شرکت خدماتی شهرک صنعتی 
وضعیت این شهرک ارائه و اظهار کرد: شهرک صنعتی بزرگ شیراز 
به عنوان بزرگ ترین شهرک جنوب بزرگ صنعتی کشور و رتبه یک 

واحدهای مستقر آن را دارد.
این  صنعتی  واحد   ۴۸۰۰ از  اعظمی  بخش  اینکه  بابیان  باصری  جواد 
این  در  کرد:  عنوان  هستند،  بهره بردار  شرکت های  بزرگ،  شهرک 
شرکت ظرفیت و توانمندی های مختلف در حوزه های صنایع مربوط به 

غذایی، نفتی، شیمیایی، تبدیلی و دانش بنیان فعالیت می کنند.
این  در  نیز  شیراز  شهرداری  شهری  خدمات  و  محیط زیست  معاون 
جلسه با اشاره به اینکه مجموعه خدمات شهری در محورهای مختلفی 
حوزه  کرد:  عنوان  می کند،  همکاری  صنعتی  شهرک های  شرکت  با 
با  تفاهمی  انعقاد  با  که  است  موارد  این  از  یکی  آتش نشانی  و  ایمنی 
پیشنهاد  و  انجام شده  پیوسته  به صورت   ۱۳۹۲ سال  از  شیراز  شهرداری 
تفاهم نامه  این  مستند کردن  و  تکمیل  قانونی  موارد  اعمال  با  می کنیم 
بهترین صورت  به  این حوزه  در  تا خدمت رسانی  برسانیم  نتیجه  به  را 

ممکن انجام شود.
روح الله خوشبخت همچنین به همکاری های شهرداری شیراز با شهرک 
اشاره  رایگان  به صورت  مجموعه  این  پسماندهای  انتقال  برای  صنعتی 

کرد.
معاون شهردار شیراز همچنین از اعلام آمادگی معاونت خدمات شهری 
پساب های  زمینه  در  به شهرک صنعتی  تجارب و کمک  انتقال  برای 
شیراز  شهر  اسلامی  شورای  و  شهرداری  گفتد:  و  داد  خبر  خاکستری 
در کنار مجموعه شرکت شهرک های صنعتی برای توانمند کردن این 

مجموعه همکاری خود را ادامه می دهند.
با  نیز  شیراز  شهرداری  ایمنی  خدمات  و  نشانی  آتش.  سازمان  رئیس 
بیان اینکه شهرک صنعتی نیز خواستار احداث یک ایستگاه آتش نشانی 
دیگر جهت پوشش سریع تر حوادث احتمالی در شهرک صنعتی شیراز 

شد.
هادی عیدی پور اقدامات و پوشش عملیات انجام شده را مثبت ارزیابی 
و بر عزم این سازمان برای تقویت بیش ازپیش و گسترش خدمات این 

حوزه تأکید کرد.
را  شهروندان  تمامی  به  آتش نشانی  سازمان  شبانه روزی  خدمت  وی 
بدون هیچ گونه چشم داشتی از ویژگی های بزرگ این مجموعه مدیریت 
افزود: خطرناک ترین و پرریسک ترین عملیات در  شهری برشمرد و 
شهرک صنعتی انجام می شود چون اکثر مواقع با حریق های بزرگ انبار 

و مواد شیمیایی و قابل انفجار روبرو هستیم.
عملیاتی  شیراز  شهرداری  ایمنی  خدمات  و  آتش نشانی  سازمان  رئیس 
کردن تفاهم نامه بین این مجموعه و شهرک صنعتی را مهم دانست و 
گفت: اگر این تفاهم نامه به امضای نهایی برسد و اجرایی شود، یکی از 
بندهای مهم آن نظارت این سازمان بر سوله ها و ساختمان های در حال 
احداث و تأسیس شده است که افزایش ضریب ایمنی و کاهش حوادث 

را در پی خواهد داشت.

وزیر دفاع: 

سامانه آمریکایی »تاد« جدید نیست
بخشی از جنگ روانی است

  آیا موشک های ما می تواند از سامانه تاد که یک 

سامانه ضدبالستیک است و قرار است آمریکا 

در اختیار رژیم صهیونیستی قرار دهد، عبور کند؟

نیروهای  پشتیبانی  و  دفاع  وزیر   
مسلح با بیان اینکه سامانه آمریکایی 
»تاد« جدید نیست، اظهار داشت: ما 
جنگ  راستای  در  را  موضوع  این 
مشکل  و  می کنیم  ارزیابی  روانی 

خاصی نیست.
ایرنا،  سیاسی  خبرنگار  گزارش  به 
در  نصیرزاده  عزیز  خلبان  امیر 
حاشیه جلسه هیئت دولت در جمع 
سوالی  به  پاسخ  در  خبرنگاران 
ما  موشک های  آیا  که  این  درباره 
می تواند از سامانه تاد که قرار است 
آمریکا در اختیار رژیم صهیونیستی 
قرار دهد، عبور کند، گفت: سامانه 
تاد یک سامانه ضدبالستیک است و 
موضوع جدید هم نیست و قبلًا هم 

بوده است.
در  بیشتر  را  اینها  ما  افزود:  وی 
ارزیابی  روانی  جنگ  راستای 

می کنیم و مشکل خاصی نیست.
نیروهای  پشتیبانی  و  دفاع  وزیر 
رژیم  تهدیدهای  گفت:  مسلح 
نیست  جدیدی  چیز  صهیونیستی 
مطرح  تهدیدهایی  چنین  همواره  و 
به سوالی  پاسخ  در  است. وی  بوده 
درباره موضوع مسکن اظهار داشت: 

دوره  بحث  از  خارج  مسکن  بحث 
سپاه،  مسلح،  نیروهای  است،  من 
برنامه  انتظامی  نیروهای  و  ارتش 
جامعی برای تامین مسکن کارکنان 
دارند و هم اکنون هم در حال انجام 
نیروی  مسکن  برای  دولت  است؛ 

انتظامی کمک کرده است.
امیر نصیرزاده افزود: بحث مسکن، 
مختص دوره من، دوره قبل یا دوره 
بعد نیست و بحثی جاری و در حال 

انجام است
 )THAAD( تاد  ایرنا،  گزارش  به 
TerminAl HigH-« مخفف  که 
)پدافند   »AlTiTuDe AreA Defense

بالا(  ارتفاع  پایانی  مرحله  هوایی 
ایالات  موشکی  دفاع  سیستم  است، 
متحده بوده که می تواند موشک های 
و  میان برد  کوتاه،  برد  با  بالستیک 
جو  داخل  در  هم  را  مابین  میان برد 
و هم خارج از جو در مرحله نهایی 
سمت  به  سقوط  هنگام  )یا  پرواز 
هدف( رهگیری کند، اخیراً آمریکا 
صهیونیستی  رژیم  درخواست  با 
سامانه  این  گرفتن  قرار  بر  مبنی 
موافقت کرده  این رژیم  اختیار  در 

است.

مجلس،  در  اشرفیه  آستانه  نماینده 
اجتماعی  تامین  سازمان  گفت: 
حوزه  در  دولت  با  همزمان 
لشکری  و  کشوری  بازنشستگان 
همسان سازی را اجرا خواهد کرد که 
در سال ۱۴۰۳ به ۴۰ درصد می رسد.

طرح  اجرای  از  نجفی  ابراهیم 
تا  بازنشستگان  حقوق  همسان سازی 
دو سال آینده خبر داد و اعلام کرد: 
همزمان  اجتماعی  تامین  سازمان 
بازنشستگان  حوزه  در  دولت  با 
کشوری و لشکری همسان سازی را 
اجرا خواهد کرد که در سال ۱۴۰۳ 
به ۴۰ درصد می رسد و در بازه ۱۴۰۴ 
تا ۱۴۰۵ هر سال ۳۰ درصد خواهد 
بود تا حقوق بازنشستگان ۹۰ درصد 

حقوق شاغلین همتراز باشد.
ستاد  در  وی  ایسنا،  گزارش  به 
آستانه  انتظامی  نیروی  فرماندهی 
مسکن  پیگیر  اینکه  بیان  با  اشرفیه، 
کرد:  اظهار  هستیم،  نداجا  کارکنان 
یک  اشرفیه  آستانه  شهرستان  در 
قطعه زمین را در محور بندرکیاشهر 
شناسایی  استخربیجار(  )روستای 
مسکن  بنیاد  اختیار  در  که  کردیم 
ملی  نهضت  طرح  اجرای  جهت 
قرار  پلیس  نیروهای  برای  مسکن 

می گیرد. 
مزایای  و  حقوق  به  اشاره  با  وی 
برنامه  در  انتظامی  نیروی  کارکنان 
آیین نامه  تا  پیگیریم  افزود:  هفتم، 
اجرایی آن توسط دولت تدوین شود 
و  بگیرد  را  دولت  هیئت  مصوبه  و 

اجرا شود.
مجلس  در  اشرفیه  آستانه  نماینده 
اینکه  بیان  با  اسلامی  شورای 
بازنشستگان  حقوق  همسان سازی 
کشوری و لشکری و تامین اجتماعی 
خاطرنشان  است،  کار  دستور  در 
کرد: بدهی دولت به تامین اجتماعی 
بالغ بر ۵۰۰ هزار میلیارد تومان است 

در  شده؛  دیده  هفتم  برنامه  در  که 
بودجه سنواتی نیز ۱۳۰ هزار میلیارد 
اجتماعی  تامین  مطالبات  از  تومان 
توسط دولت در سال جاری پرداخت 

خواهد شد.
تامین  سازمان  داد:  ادامه  نجفی 
اجتماعی همزمان با دولت در حوزه 
لشکری  و  کشوری  بازنشستگان 
کرد  خواهد  اجرا  را  همسان سازی 
درصد   ۴۰ به   ۱۴۰۳ سال  در  که 
 ۱۴۰۵ تا   ۱۴۰۴ بازه  در  و  می رسد 
تا  بود  خواهد  درصد   ۳۰ سال  هر 
حقوق بازنشستگان ۹۰ درصد حقوق 

شاغلین همتراز باشد.
حقوق  همسان سازی  مالی  بار  وی 
میلیارد  هزار   ۷۰ را  بازنشستگان 
تومان دانست که از محل یک درصد 
تخصیص  افزوده،  ارزش  بر  مالیات 
و  داشته  تومانی  میلیارد  هزار   ۵۰
صدور  در  متاسفانه  شد:  یادآور 
احکام بازنشستگی کوتاهی هایی شد 
و سازمان برنامه و بودجه به حساب 
بازنشسته  هزار   ۷۰۰ و  میلیون  دو 
واریز  را  الحساب  علی  مبلغ  یک 
را  نفر  هزار   ۷۰۰ بر  بالغ  که  کرد 

شامل نمی شد.
مجلس  در  اشرفیه  آستانه  نماینده 
رئیس  علیه  مسئله  طرح  احتمال  از 
موضوع  با  بودجه  و  برنامه  سازمان 
خاطرنشان  و  داد  خبر  همسان سازی 
کرد: منابع اعتباری این طرح تامین 
شده و به تصویب سران قوا رسیده تا 
اجرا شود و اگر کمبود منابع داشتیم، 
امکان تعریف منابع در قانون بودجه 

وجود دارد.

زمان دقیق افزایش ۹۰ درصدی حقوق بازنشستگان؛

این گروه مشمول افزایش حقوق نمی شوند

تحلیل این خبر  را در صفحه اول بخوانید

دانه درشت ها علیه اجرای قانون تبلیغ می کنند؛

همتی: تلاش دولت یافتن فراریان 
مالیاتی است

با حساب مردم کاری نداریم

وزیر امور اقتصادی و دارایی اعلام 
اجرای  علیه  دانه درشت ها  کرد: 
قانون مالیات های مستقیم جوسازی 
را  دولت  نادرست  اظهارات  با  و 
حساب های  در  دخالت  به  متهم 
نیست  اینگونه  اما  می کنند؛  مردم 
فرار  که  هستند  آنهایی  هدف  و 
حساب  با  دولت  و  دارند  مالیاتی 

مردم کاری ندارد.
اقتصادی  خبرنگار  گزارش  به 
حاشیه  در  همتی  عبدالناصر  ایرنا، 
جمع  در  دولت  هیئت  جلسه 
سوالی  به  پاسخ  در  خبرنگاران 
در  آمده  پیش  حاشیه های  درباره 
خصوص اجرای مواد ۱۶۹ و ۱۶۹ 
مستقیم  مالیات های  قانون  مکرر 
افزود: اتصال سازمان امور مالیاتی 
به حساب ها هیچ اشکالی ندارد، اما 
دانه درشت ها حرف بدی زده بودند 
و گفته بودند که دولت می خواهد 

دست به حساب مردم ببرد.
چیزی  چنین  اصلًا  افزود:  وی 
مردم  حساب  با  دولت  و  نیست 
مالیاتی  امور  سازمان  ندارد،  کاری 
هفتم  برنامه  در  قانون  موجب  به 
اطلاعات  است  موظف  پیشرفت 
و  شهرداری ها  بانک ها،  به  مربوط 
داشته  برخط  صورت  به  را  غیره 
جلوگیری  برای  اقدام  این  و  باشد 
از فرار مالیاتی است، نه دخالت در 
به  اضافه  کرد:  همتی  مردم.  امور 
فرار  نظر می رسد آنهایی که قصد 
مالیاتی دارند و دانه درشت ها، علیه 
اجرای این قانون تبلیغات می کنند.

پرسش  این  به  واکنش  در  وی 
تاثیری  قانون  این  اجرای  آیا  که 
بندی های جامعه خواهد  در دهک 
به طور  مسئله  این  گفت:  داشت، 

قطع در دهک بندی جامعه تاثیری 
می کنم  تاکید  دیگر  بار  و  ندارد 
فرار  که  هستند  آنهایی  هدف  که 
مالیاتی دارند و این اقدام ربطی به 

مردم ندارد.
سود بانکی باید کاهش یابد

دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
دیگری  پرسش  به  پاسخ  در 
این  سیاست های  خصوص  در 
سود  نرخ  کاهش  برای  وزارتخانه 
باید  بانکی  سود  گفت:  نیز  بانکی 
کاهش پیدا کند و نگاه فعلی قابل 
تحمل نیست و نظر وزارت اقتصاد 
به  که  است  این  مرکزی  بانک  و 
پایین  را  بانکی  سود  نرخ  تدریج 

بیاوریم.
به گفته وی، اگر در بلند مدت سود 
در  قطع  به طور  باشد،  بالا  بانکی 
تورم تأثیر خواهد گذاشت و تلاش 
دارایی و  اقتصادی و  امور  وزارت 
نرخ  آوردن  پایین  مرکزی  بانک 

سود بانکی است.
قانون  مکرر   ۱۶۹ و   ۱۶۹ مواد 
راستای  در  مستقیم  مالیات های 
سازمان  به  مالیاتی  فرار  با  مبارزه 
داده  را  اجازه  این  مالیاتی  امور 
است تا حساب ها و اطلاعات مالی 
دهد  قرار  بررسی  مورد  را  مودیان 
تا با شفافیت سازی جلوی فرارهای 

مالیاتی گرفته شود.
طبق این مواد قانونی، همه اشخاص 
فعالیت های  به  اقدام  که  حقوقی 
فصول  در  تجاری  و  اقتصادی 
به  موظف  می کنند،  سال  مختلف 
ارائه صورت های مالی و معاملاتی 
خود به سازمان های مالیاتی هستند 
محاسبه  راستای  در  امر  این  و 

مالیات ستانی عادلانه است.

دبیر شورای آموزش پزشکی عمومی خبر داد؛

دبیر شورای آموزش پزشکی عمومی از برنامه وزارت بهداشت برای 
ایران  در  و  دنیا  در  بار  اولین  برای  تخصصی  بخش های  اعتباربخشی 
خبر داد و گفت: این برنامه با کمک کشورهای منطقه و همکاری 

فدراسیون جهانی آموزش پزشکی در ایران پیاده سازی می شود.
بابک ثابت در گفت وگو با ایسنا ضمن بیان این مطلب اظهار کرد: 
اعتبار بخشی  برنامه های  دبیرخانه پزشکی عمومی کشور در راستای 
که تأییدیه های فدراسیون جهانی آموزش پزشکی را دارد دو کار مهم 
را پیش می برد؛ اول اینکه ما بتوانیم نقش خودمان را در کشورهای 
برنامه های پزشکی عمومی  اعتباربخشی  منطقه پررنگ تر کنیم و در 

آنها مشارکت نماییم.
اعتبار  الملل در  بین  بحث  اینکه در  ادامه تصریح کرد: دوم  وی در 
حال  در  که  الملل  بین  دانشجویان  برای  آموزشی  برنامه های  بخشی 
حاضر از ۶۲ کشور در ایران تحصیل می کنند، وارد شدیم تا کیفیت 
آموزشی این دانشجویان ارتقا یابد؛ چرا که این دانشجویان سفیرانی 
هستند که بعد از فارغ التحصیلی وضعیت آموزش ما را در کشور خود 

گزارش خواهند کرد.
دیگری  کار  خاطرنشان کرد:  عمومی  پزشکی  آموزش  شورای  دبیر 
است  این  می کنیم،  دنبال  بهداشت  وزارت  آموزشی  معاونت  در  که 
که برای اعتباربخشی بخش های تخصصی برنامه ریزی کنیم تا برای 
اولین بار در دنیا استانداردهای لازم برای اعتباربخشی این بخش ها را به 
کمک کشورهای منطقه و همکاری فدراسیون جهانی آموزش پزشکی 

در ایران پیاده سازی کنیم.

نتایج  بتوانیم گزارش  است که  این  ما  ثابت خاطرنشان کرد: تلاش 
جهانی  کنفرانس  در  را  تخصصی  بخش های  بخشی  اعتبار  برنامه 
برگزار   ۲۰۲۵ سال  در  بانکوک  در  که  پزشکی  آموزش  فدارسیون 
می شود، اعلام کنیم و اولین کشوری باشیم که این برنامه را عملیاتی 
قرار  تأیید  را هم مورد  توانسته کیفیت بخش های تخصصی  کرده و 

بدهد.
بخشی  اعتبار  شد:  یادآور  عمومی  پزشکی  آموزش  شورای  دبیر 
آموزشی  معاونت  برنامه های  از  بخشی  نیز  آموزشی  بیمارستان های 
دانشجویان در دوره پزشکی  بهداشت است در واقع کیفیت  وزارت 
عمومی و تخصصی اهمیت بسیار بالاتری دارد که بخشی از این برنامه 

همان کیفیت بیمارستان های آموزشی را شامل می شود.

معاون پارلمانی رئیس جمهور گفت: رئیس جمهور در جلسه با مجمع 
مشاغل  نامه  آیین  در موضوع  بیان کرد که  تهران  استان  نمایندگان 

حساس لایحه ای به مجلس شورای اسلامی ارسال شده است.
به گزارش خبرنگار سیاسی ایرنا، شهرام دبیری پس از جلسه هیئت 
دولت به خبرنگاران گفت: برخی از نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
موضوع  درباره  ایشان  که  بودند  کرده  درخواست  جمهور  رئیس  از 

آیین نامه مشاغل حساس پاسخ دهند.

معاون پارلمانی رئیس جمهور افزود: رئیس جمهور نیز در جلسه ای که 
با مجمع نمایندگان استان تهران داشت، توضیح داد که اقدام قانونی 
در این باره انجام شده و لایحه ای در این باره به مجلس شورای اسلامی 

ارائه شده است.
وی خاطرنشان کرد: در جلسه سران قوا نیز به این موضوع تاکید شد 
که به دنبال اصلاح آیین نامه بر اساس قانون هستند. اگر هم اصلاح 

نشود، اقدام دیگری در این باره صورت خواهد گرفت.

تولید پهپادهای ۷ کیلوگرمی برای 
نقشه برداری از مناطق صعب العبور

از  بهره برداری  که  آنجایی  از 
نقشه برداری  برای  هلی کوپترها 
هزینه های زیادی را می طلبد، یکی 
از شرکت های دانش بنیان با توجه 
با وزن  پهپادهایی  اقلیم کشور،  به 
است  کرده  طراحی  کیلوگرم   ۷
که قادر به تصویربرداری حتی در 
مناطق صعب العبور است و به گفته 
در  سرنشین  بدون  پرنده  این  آنها 
آسیب  بدون  صعب العبور  مناطق 

دیدن فرود می آید.
پهپادها  ایسنا،  گزارش  به 
سرنشین  بدون  پرنده های  یا 
تصویربرداری برای مقاصد مختلف 
و  یافته اند  را  متنوعی  کاربردهای 
با پیشرفت فناوری استفاده از این 
پرنده ها امروزه به یکی از ابزارهای 
کار نقشه برداران تبدیل شده است.

یکی از شرکت های دانش بنیان از 
زمینه  در  را  فعالیت خود   ۸۹ سال 
بدون  پرنده های  و  پهپادها  تولید 
سرنشین غیر نظامی آغاز کرده و 
توانسته است مجوز تولید پهپادها و 
سیستم اویونیک برای کاربردهای 

نقشه برداری را دریافت کند.
پهپادها در دو نوع پهپادهای مولتی 
عمل  هلی کوپتر  شبیه  که  روتور 
ثابت  بال  پهپادهای  و  می کنند 
پهپادهای  این شرکت  است و در 
با کاربرد در حوزه های  ثابت  بال 
به  نقشه بردای  و  تصویربرداری 

تولید رسید.
ابتکار این شرکت، بهره گیری از 
است.  پهپادها  این  فرود  در  چتر 
پروژه های  عمده  که  آنجایی  از 
مناطق  به  مربوط  نقشه برداری 
شرکت  این  است،  صعب العبور 
طراحی  را  پهپادهایی  توانست 
کند که با بهره گیری از چتر فرود 
موجب  نوآوری  این  و  می آیند 
می شود که این پرنده ها در هنگام 

فرود آسیبی نبینند.
وزن آنها ۷ کیلومتر و با توجه به 

ارتفاع  شده اند.  طراحی  ایران  اقلیم 
هزار   ۴ تا  دریا  سطح  از  پروازی 
متر قابلیت ارتفاع دارد و مداومت 

پروازی آنها ۵۰ دقیقه است.
شرکت  این  عامل  مدیر  میراثی، 
ایسنا،  با  گفت وگو  در  دانش بنیان 
در  شرکت  این  در  ما  گفت: 
پرنده های  تولید  و  طراحی  زمینه 
بدون سرنشین برای ماموریت های 
نقشه برداری  و  تصویربرداری 
پهپادهای  داریم.  فعالیت  هوایی 
دارای  شرکت  این  در  تولیدشده 

پلاک ملی هستند.
این  تولید  و  طراحی  افزود:  وی 
پهپاد در این شرکت انجام می شود 
و ما تنها شرکت دانش بنیان کشور 
پهپادهای  تولید  مجوز  که  هستیم 

نقشه برداری را کسب کرده ایم.
دوربین  اینکه  بیان  با  میراثی 
با  پرنده  این  روی  بر  شده  نصب 
اظهار  است،  کیلوگرم  یک  وزن 
بر روی  شده  نصب  دوربین  کرد: 
 ۲۴ سرنشین  بدون  پرنده  این 
برای  مناسب  بسیار  و  مگاپیکسل 
چرا  است؛  هوایی  نقشه برداری 
سایز  عکس های  تهیه  قابلیت  که 
هم  کنار  در  با  و  دارد  را  بزرگ 
کیفیت  تصاویر،  این  دادن  قرار 
خوبی از نقشه را به نقشه بردار ارائه 

می دهد.
مدیر عامل این شرکت دانش بنیان 
با بیان اینکه جای این پهپادها در 
کشور خالی بود، ادامه داد: در دنیا 
به  نقشه برداری  هواپیماهای  از 
استفاده ای  تقریبا  بالا  هزینه  دلیل 
از  آنها  جای  به  و  نمی شود 
هواپیماهای فوق سبک که پهپادها 

هستند استفاده می شود.
در  پهپادها  این  اینکه  بیان  با  وی 
است،  شده  تجاری سازی  کشور 
یادآور شد: ما در کنار ارائه پهپاد، 
نقشه برداری  خدمات  متقاضیان  به 

را نیز ارائه می دهیم.


